

Cyberbanking

電子網絡銀行服務

To : The Bank of East Asia, Limited ("BEA")
致 : 東亞銀行有限公司(「東亞銀行」)

Date : _____
日期 : _____

Instruction to Suspend/Resume the Cyberbanking Channel(s) 暫停 / 恢復電子網絡銀行服務媒介之指示

Cyberbanking Account No. : _____
電子網絡銀行賬戶號碼 : _____
Account Name : _____
賬戶名稱 : _____
Identification Document No. : _____
身份證明文件號碼 : _____

I/We hereby request the Bank to suspend/resume the utilisation of the channel(s) for the "Cyberbanking" marked below:
本人(等)要求貴銀行暫停 / 恢復以下「電子網絡銀行服務」媒介之使用 :

Suspend	Resume	
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	1. Phone 電話
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	2. Internet (Include all electronic channels) 互聯網(包括所有電子渠道)
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	3. All of above 以上全部
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	4. Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card # 電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡 #

For resumption of Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card Channel only 只適用於恢復電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡媒介	Designated account(s) to be operated in Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card : 電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡操作之附屬賬戶如下 :	Signature(s) of Account Holder(s)* 賬戶持有人簽署*	
	Designated A/C No. 1 第一附屬賬戶號碼 _____	<input type="text"/>	
	Designated A/C No. 2 第二附屬賬戶號碼 _____	<input type="text"/>	
	Screen Instruction to be displayed 螢幕指示為	<input type="checkbox"/> in Chinese 中文	<input type="checkbox"/> in English 英文
	Additional Service : 附加服務 :	Hong Kong Jockey Club Cash Voucher Purchase Facility 購買香港賽馬會現金券服務	<input type="checkbox"/> Required 需要

Note : Transactions of the Hong Kong Jockey Club Cash Voucher Purchase Facility are subject to the transaction limit of EPS.
注意 : 購買香港賽馬會現金券之交易須受到「易辦事」每日交易限額的限制。

Please issue me a new card and send it :
請將本人之新卡 :

by mail to me at my address on record of BEA
郵寄到本人留存於貴行紀錄的地址

to _____ Branch for my collection
送至 _____ 分行候本人到取

I/We acknowledge that Cyberbanking Account Number will be embossed on Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card.
I/We also agree to the levy of the Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card annual fee from the above mentioned Cyberbanking Card / Dual Currency ATM Card Designated A/C No. 1. I/We, the undersigned, understand and accept that in some cases outside Hong Kong the Cyberbanking Account Number is linked as the Designated A/C No. 1 by default. All the transactions through Automatic Teller Machines (ATM) and/or Point of Sales Terminals (POST) defaulted to Cyberbanking Account Number will be posted to the Designated A/C No. 1.
本人(等)明瞭電子網絡銀行賬戶號碼將印於電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡上。本人(等)並同意電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡之年費將由以上電子網絡銀行服務卡 / 雙幣櫃員機卡之第一附屬賬戶扣除。本人(等)明白及接受如在香港以外地區操作電子網絡銀行賬戶號碼可能連結至第一附屬賬戶，所有有關此等電子網絡銀行賬戶號碼經櫃員機及 / 或銷售點終端機之交易將被寄於第一附屬賬戶內。

5. Others, please specify :
其他，請註明 : _____

I/We confirm that nothing herein contained shall affect the validity of any transactions done through the channel(s) before the Bank shall receive my/our request hereof.
惟在貴銀行接獲本人(等)發出更改指示之前，原先透過此等媒介所作之一切交易，其效力概不受影響。

Delete whichever inapplicable 請刪去不適用者
* Please use the signature(s) on record at the Bank 請用留存本行記錄之印鑑簽署

Customer's Signature(s) 客戶簽署*

S.V.

For Bank Use Only
CTMD – Operation Support (ATM)

Data input on :

Branch

- Signature verified
- ID / BR No. verified

Authorised Signature (Signature No.: _____)